

Stirepræsentant møde søndag den 3. maj 2026. Kl. 10

Deltager: Kasper 305 (Bestyrelse), Bjarne 416 (Bestyrelse),

Gitte 313 (Bestyrelse), Michael 323, Steen B 112, Lars M 005,

Per 312 (Havemand), Jan 825, Jens 404 (Suppl. Bestyrelse) Per 713 i stedet for Lone, Janne 629, Sam 208, Lene 226 (Bestyrelse)

Afbud: Morten 900 B, Gitte 900 A.

Kasper bød velkommen til mødet.

Med hensyn til hvad der skal laves i løbet af sæsonen, så er det eneste som bestyrelsen har haft talt om er, at vi skal udfylde huller på alle stier.

Per (havemand) taler om hyldebo????

Per (havemand) vil gerne have tilladelse til, at køre igennem med en traktor op langs Vængedalens højre side. Det ser ikke pænt ud. Der blev sået blomster af Bjarne G, som ikke er kommet op. Der er også et æbletræ som skal beskæres. Det for han lov til.

Per (sti 700) vil gerne have kampesten på stien, da folk er begyndt at parkere på de grønne områder.

Janne (sti 600) spørger om, hvordan man forholder sig til medlemmer på stien som er syge/ældre. Det er op til stirepræsentanten. Nogle stier kommer folk ud og siger hej og får et kryds.

Per (sti 700) fortæller at bommen på sti 700 mod parkeringspladsen er i stykker. Det havde de også nævnt til sidste års møde. Bestyrelsen kigger på det.

Per (sti 700) nævner, at hunde skal holdes i snor og der mangler skilte med hundelogo på. Per havde en oversigt over priser med fra Lone. Bestyrelsen kigger på det.

Per nævnte også, at det var dejligt, at der kom besked til stien når der kommer nye medlemmer. Lone (stirep.) er den eneste som bestyrelsen har sendt besked til.

Jens (404) efterlyser en håndværkerliste. Bestyrelsen har talt om det samme, så det skal sætte i gang.

Mødet slut 10.50

Referat: Lene Bøgelund